
Algemene vergadering

Verslag

Vergadering van 17 juli 2021

Aanwezig: Axel, Babet, Bo, Bram C., Caro, Eva, Jason, Jelle, Kevin, Lars, Robbe V.L., Sabrine, Siebrig,
Sofie O., Tom, Ward, Zander

Waarnemer: Egon, Marjorie, Ruben V.d.B., Stephanie

Verontschuldigd: Joep

Afwezig: Ruben V.L.

De vergadering wordt geopend om 10:05.

Goedkeuring Agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag

Het verslag wordt goedgekeurd.

Mededelingen

Er zijn geen mededelingen.

Aanstellen nieuw bestuur

Voor de griffie moet het bestuur van Wina goedgekeurd worden op een AV. Het bestaat uit Babet van Dinge-
nen, Sofie Ooms, Sabrine Chentouf, Bram Claes, Siebrig Voorspoels, Robbe van Leemput, Tom Tandecki, Caro
Hermans, Zander Van Den Bosch, Ward Bruyndonckx, Jelle Vandersnickt, Bo Vranken, Axel Faniek, Kevin Boon,
Jason Noben, Eva Kuipers, Lars de Groote en Joep Demollin. Hiervoor wordt geknokeld.

Goedkeuring Herbegroting Eclipse

Het is normaal gezien niet de bedoeling dat de herbegroting van de vorige ploeg nog moet goedgekeurd worden
op de AV van de nieuwe ploeg. Dit is nu een uitzondering omdat er met het geld van Eclipse nog paar dingen
aangekocht worden die wij volgend jaar gaan gebruiken. Na deze herbergroting zal al het geld naar Beheerraad
gaan. De investeringen worden dus gedaan door Vortex met geld van Eclipse.
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Algemene werking

•Halftime/Fulltime: Er was niets inbegroot voor Halftime en Fulltime, er was afgesproken om dit te vragen
aan Beheerraad indien nodig. Maar beheerraad zelf had voorgesteld om het wel te inbegroten.

• Jaaractiviteiten: Jaaractiviteit 2 voor wiskunde is erbij gekomen.

•Kilometervergoeding: Kilometervergoeding staat op 0, hiervoor was wel iets voor doorgegeven aan Beheer.
Dit wordt nog aangepast.

Bar

Geen opmerkingen.

BR

• Ereleden: Er zijn 30 ereleden die zich hebben ingeschreven en betaald hebben volgende de databank op de
site, maar we weten niet waar de €100 inschrijfgeld van 2 ereleden naartoe is. De databank is verwijderd nu
het nieuwe werkingsjaar is gestart, dus we kunnen er niet meer achter zoeken nu. Er zijn ook nog 4 ereleden
die €30 hebben teruggevraagd en 1 die €15 heeft teruggevraagd.

• Jobfair: Er is €1312,65 bijgekomen van de Jobfair.

• Sponsoring: De uiteindelijke sponsoring is €3950 maar hier komt nog €450 sponsoring van de quiz bij.

Beheer

Geen opmerkingen.

Cantus

•Overdracht/Zwanenzang: Op de kalender van Vortex staat nog een overdracht en zwanenzang van 2019
en 2020 gepland. Deze wordt met geld van Eclipse gefinancierd. Deze zijn nu inbegroot met de cantusprijzen
€10/€4 voor bier/water. Vortex heeft besloten om de cantusprijzen te verhogen naar €12/€5. De inbegrote
cantusprijzen worden niet meer aangepast, het extra geld kan eventueel naar inkleding gaan.

•Ontgroening: Er is nog een ontgroening doorgegaan in het tweede semester. Hier zijn nog geen bonnetjes
van ontvangen, moet nog geregeld worden.

Communicatie

•Puzzelklassement: Er is €35 ingebroot voor het puzzelklassement.

CuDi

Geen opmerkingen.

Cultuur

• Lenteconcert: Hiervoor is enkel €25 van de huur van de streaming uitgegeven.

Cultuurreis

Geen opmerkingen.
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EJW

• EJWat een mooie momenten: Voor deze activiteit zijn er ijsjes aangekocht.

GAK

Quiz: De sponsoring van de quiz is ontvangen.

De eindejaarspicknick: Deze heeft ongeveer €500 verlies gedraaid, zoals was inbegroot. Er zijn ongeveer 7
manden gratis weggegeven aan ereleden.

Investeringen

•Webteam: Heeft een harde schijf aangekocht.

•Geplande investeringen: Grillmachine, kookvuren, pannenkoekenpannen.

•Nieuwe materiaalkast: Met de verhuis van het Geel huis is er een kast kapot gegaan, deze moet vervangen
worden.

•Nieuwe kast gang: Voor de brandveiligheid moet de kast op de gang weg. Deze moet opgehaald worden
en het zou op €40 komen. Residentiebeheer zorgt zelf voor een nieuwe kast. Zelf kopen we nog lades aan
voor in de kast, dit komt op €50.

•Herbruikbare bekers: Samen met LOKO zal er een groepsaankoop gebeuren voor herbruikbare bekers, hier
is €300 inbegroot voor Wina.

•Nieuwe sportruitjes: Er worden 30 nieuwe sporttruitjes aangekocht. Het is al gebeurd dat er niet genoeg
waren en dat de truitjes niet konden gewassen worden tussen verschillende IFB matches in. Hier is €150
voor inbegroot.

Materiaal

Geen opmerkingen.

Onderwijs

De subsidies van Stura voor de gouden krijtjes zijn ontvangen.

Onvoorziene kost

•Onvoorziene opbrengst: Er stond ineens geld op de rekening en het is niet duidelijk waar het vandaan
komt. Er is contact opgenomen met de bank en zij zouden contact op nemen met het bedrijf. Als wij er
niets meer van horen, kunnen we het geld gewoon houden.

Presesduo

•Preseskwartiertje en teambuilding: Deze zijn beide niet meer fysiek doorgegaan, er waren geen uitgaven.

• Ereledendiner: Niet meer doorgegaan.

Schachtenmeester

• Inhaaldoop: Er wordt in het werkingsjaar van Vortex nog een inhaaldoop georganiseerd, deze zal gefinancierd
worden door Eclipse. Er wordt ook nog €50 inbegroot voor een back Jack-Op voor de ontgroening.
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Secretaresse

Geen opmerkingen.

Sport

Pokertoernooi: Dit was uiteindelijk €30 maar mag naar €0 omdat het bonnetje is kwijtgeraakt.

Wasjetons: De sporttruitjes zouden nog gewassen moeten worden, maar die staan in het Geel huis dus daar
kunnen we op dit moment niet aan. Ze zullen dus gewassen worden door Vortex.

Webteam

•Bedanking ouwezakken: Dit zal volgend werkingsjaar nog gebeuren.

Er is nu €3717,95 over, dit gaat naar Beheerraad. De begroting wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Begroting Vortex

Algemene werking

•Kilomtervergoeding: De kilometervergoeding was nu inbegroot op basis van de oude regeling. De €100
die was inbegroot voor het tweede semester wordt nu aangepast naar €75, gebaseerd op de nieuwe regeling
vastgelegd op Presidiumweek. De vergoeding voor het eerste semester wordt verhoogd naar €125 omdat
EJWiekent hier bij hoort.

Bar

Er is nu bij elke bar een schatting gemaakt van het aantal vaten dat wordt gedronken. Er zijn nu 60 vaten inbegroot
i.p.v. 2 keer 27 vaten.

BR

• Ereleden: Er waren 25 ereleden inbegroot, dit is nu aangepast naar 30. De normale prijs voor ereleden
was €60, vorig werkingsjaar is het door corona naar €50 verlaagd. Het wordt nu terug verhoogd naar €60
omdat we rekenen op een normaal werkingsjaar.

• Lidkaarten: Er zijn 450 lidkaarten inbegroot.

Beheer

Geen opmerkingen.

Cantus

•Duocantus: Deze staat op €15 inbegroot i.p.v. €50 zoals de andere cantussen. Dit is omdat de duocantus
in de Alma zal doorgaan en dat is goedkoper.

•Alocoholvrije cantus: Er wordt ook nog een nieuwe cantus toegevoegd, samen met WG Inclusiviteit wordt
er een alcoholvrije cantus georganiseerd. Deze wordt nu inbegroot op €50.

Communicatie

Geen opmerkingen.
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CuDi

We ontvangen nu ongeveer €1600 extra.

Cultuur

Geen opmerkingen.

Cultuurreis

Traktaties: Normaal gezien wordt hier €100 inbegroot voor traktaties, omdat we te weinig geld hadden, hebben
we dit weggehaald.

EJW

Geen opmerkingen.

GAK

• Spelletjesavond: De spelletjesavond is nog toegevoegd als activiteit.

Investeringen

Er wordt gëınvesteerd in een stekkerdoos, waterkoker en microgolf. Er zijn geen opmerkingen.

Materiaal

Geen opmerkingen.

Onderwijs

Geen opmerkingen.

Onvoorziene kost

Deze staat nu op €2.019,50.

Presesduo

Geen opmerkingen.

Schachtenmeester

• Schachtenconvent 1: Er wordt nog Jack-Op inbegroot.

Secretaresse

Geen opmerkingen.
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Sport

•Highland games: We zullen waarschijnlijk meedoen met de Highland Games van LBK. Het idee is om
hiervoor een andere activiteit van Sport te laten vallen. Er wordt nu €30 inbegroot voor de Highland games.
Op EJWiekent wordt besloten welke activiteit we eventueel laten vallen.

Webteam

Geen opmerkingen.

Er is nu nog ongeveer €1971 over. Er wordt gekeken waarin we dit nog willen steken.

•Cultuurreis: Krijgt nog €100 voor traktaties.

• EJW: Krijgt nog €75 voor ijsjes bij EJW Stadsspel.

•Bar: Er waren 2 gratis vaten weggehaald, deze worden teruggezet.

•Cantus: De cantusprijzen kunnen terug verlaagd worden €11/€4. De uitgaven per cantus worden dan
verhoogd van €50 naar €130. De duocantus en de alcoholvrije cantus worden op €50 gezet.

•Bar: Op de 2 barren waar een gratis vat wordt gegeven, worden nu ook 30 gratis frisdranken gegeven. Indien
er nog geld over is, kan er nog een gratis vat gegeven worden op de apres herexamenbar.

•Cultuur: De uitgaven van het Lenteconcert worden van €600 verhoogd naar €750.

• EJW: Bij het EJW-Familiefeest worden nog gratis bonnetjes voor de Bar inbegroot.

•GAK: De prijs voor de huur van OHL is ongeveer €100 opgeslagen. Het wordt nu dus van €1860 op
€2000 gezet. De kaas-bier-wijn-avond kan misschien een kaas-bier-wijn-thee-avond worden zodat niet-
alcoholdrinkers ook kunnen komen. Er wordt nu €10 extra hiervoor inbegroot.

•Presesduo: Er wordt nog €50 extra gegeven voor de Teambuilding. Er wordt ook nog €20 extra gegeven
aan de Ouwezakkenreceptie en nog €50 aan het Ereledendiner.

• Sport: Er wordt nog €20 gegeven voor de Biermijl.

Er is nu nog €12,77 tekort, dit wordt uit onvoorziene kost gehaald. Deze staat nu dus op €2.006,73. De begroting
wordt goedgekeurd.

Varia

• Egon: Gewoon voor een absolute bevestiging, de prijslijst van Bar zal ongewijzigd blijven? Babet: Ja.
Egon: Ideaal.

Rondvraag

• Jason: Normaal gezien kon ik de encryption dingen op Element niet lezen, enkel op mijn computer. En nu
met de laatste update van Windows zijn al mijn inloggegevens verwijderd. En nu denkt Element dat het een
andere login is en nu kan ik de helft van Element niet meer lezen. Dus mijn vraag aan Webteam, als ik mijn
account deactiveer, hoe lang duurt het om een nieuw account te krijgen? Zander: Je moet klikken op de
melding bij de berichten die je niet kan lezen. En als je je account deactiveert moet ik in de database gaan
prullen dus doe dat niet. Jason: Maar ik doe dat maar volgens Element is geen enkel van mijn apparaten
geschikt om dat te doen dus het lukt niet. Zander: Maar als er nu een bericht gestuurd wordt, wordt het
naar je nieuwe sessie gestuurd dus zou je het moeten kunnen lezen. Als het niet zo is laat je nog maar iets
weten.
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•Tom: Ik wou gewoon zeggen dat we allemaal moet hopen dat er nog een onvoorziene opbrengst komt dit
jaar. Want liefde voor onvoorziene opbrengst. Babet: Maar dat was wel heel verwarrend eigenlijk.

• Egon: De handdoeken die op presidiumweek gebruikt waren stonden op de gang, ik dacht dat die gewassen
waren totdat die ineens begonnen te ruiken. Ik ben die toen gaan wassen en het heeft me €4 gekocht voor
een wasjeton. Maar ik ben veel te lui om dat te regelen dus ik heb symbolisch €4 aan Vortex gesponsord.

De vergadering wordt gesloten om 11:46.

Sabrine Chentouf (secretaresse)
secretaresse@wina.be
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